

Welcome to quiet luxury.  
欢迎来到宁谧奢华之地

JW Marriott® Hotel Shanghai at Tomorrow Square  
上海明天广场JW万豪酒店

399 West Nanjing Road,  
Shanghai, 200003, P.R.China

Phone (86 21) 5359 4969  
Fax (86 21) 6375 5988

南京西路399号  
上海, 200003, 中国  
电话 (86 21) 5359 4969  
传真 (86 21) 6375 5988



as far as the eye can see...  
360 degree city views

JW MARRIOTT HOTEL SHANGHAI AT TOMORROW SQUARE NIGHT EXTERIOR

繁华壮丽 尽在眼底

360 度全景城市风光

#### Our Hotel

Towering 60-storey above the streets of downtown Puxi is a unique landmark. The International luxury JW Marriott Hotel Shanghai at Tomorrow Square crafts luxury experience for the guests. A striking and futuristic exterior design provides an impressive visual contrast to the sophisticated, relaxed elegance of its interior which affords spectacular 360 degree views and a standard of service that is in keeping with JW Marriott hotels the world over.

#### 我们的酒店

矗立于浦西市中心，六十层高的地标建筑。上海明天广场JW万豪酒店为客人提供奢华的入住体验。其极富未来风格的外型设计，与内部精雕细凿、高贵典雅的装饰相互辉映，完美契合。酒店独具360°回环景观，并且秉承了全球JW万豪品牌一贯传承的优质服务。

# rooms with spectacular view

cultivating enriching experience



Deluxe Room



BATHROOM

## 酒店客房

置身上海明天广场JW万豪酒店的客房，饱览令人沉醉的城市美景，以丝质壁纸为内饰，特制的木雕床头，上乘的手织地毯，加上60寸液晶电视，给客人尊贵且舒适的入住体验。

从设备一流的工作区域、明亮的书桌、人体工程学座椅、高科技办公设施到豪华大理石浴盆……优质的客房设备能契合各种需要，彰显奢华气派。



OUTDOOR SWIMMING POOL

# 凌空美景 非常感受



DELUXE BEDROOM

## 丰富的人住体验

### Hotel Rooms

A breathtaking city skyline serves as a stunning backdrop to every guest room and suite at the JW Marriott Hotel Shanghai at Tomorrow Square. Interiors covered with natural materials of silk-textured wall coverings, fiddle-back makore veneer wood head boards, and lush, hand-tufted carpets and 60-inch TVs, subtly insinuate a rich tactile sense of elegance to guests upon arrival.

From the well-appointed workplace featuring a well-lit desk, an ergonomic chair and hi-tech facilities to the luxuriously fitted marble bathroom and fixtures, guests will experience uncompromising warmth and style with all the functionality required.

# meeting perspectives

meet your needs



DINNER IN MEETING ROOM 9+10

## 彰显气派 聚会首选

### 满足客人的需求

#### 专业会议

上海明天广场JW万豪酒店除了汇聚迷人景致，卓越服务和设施外，宴会/会议厅更备有周全设施和服务，以配合不同会议和需求。不论是商务论坛、鸡尾酒会、婚礼喜宴、私人聚会或其它特别庆典，需要别出心裁的筹备和安排，我们专业的宴会销售团队将为您精心筹备和安排，并提供帮助。

上海明天广场JW万豪酒店向会议活动策划人及组织者推出的会议创意平台和手机会议服务App。从灵感的启发到会议的执行，为策划者们提供鼎力协助。

#### Professional Meetings

JW Marriott Hotel Shanghai at Tomorrow Square blends panoramic surroundings, an unrivalled range of facilities and services, versatile function and meeting rooms and the choice of the most comprehensive packages to fit every occasion. From corporate meetings to cocktail parties, weddings, private gatherings and special events. When the occasion calls for a different perspective, meet with the professionals in Shanghai.

JW Marriott Hotel Shanghai at Tomorrow Square provides Meetings Imagined and its Meeting Services App to the event planners and organizers. The two digital innovations are intended to assist the planner, from inspiration through execution.

**Dining**

JW Marriott hotels' internationally renowned reputation for culinary excellence and fine dining complements with spectacular 360 degree city views. Rising 38 stories above Shanghai, the five distinctive gourmet restaurants, lounge and bar take fine dining and relaxation to a higher level. From exquisite Cantonese cuisine with tantalizing seafood delicacies and authentic English afternoon high tea to one of the most extensive champagne selections in the city, every dining experience has been finely crafted for the sophisticated palate. True indulgence awaits you in the sky.

38th floor - Marriott Café offers international casual dining, serving elaborate buffet spreads as well as an extensive à la carte menu. Lobby Lounge is a perfect meeting place to enjoy classic cocktails, exquisite snacks, afternoon tea or simply watching the world go by.  
39th floor - Wan Hao Chinese Restaurant showcases fine traditional Cantonese cuisine with Dim Sum and Shanghainese highlights.  
40th floor - JW's California Grill captivates an inventive culinary experience that travels beyond taste, featuring fresh seafood and meat dishes. JW's Lounge is the perfect venue to unwind after a long day and spectacular views of the Shanghai skyline.



JW'S CALIFORNIA GRILL



DIM SUM FROM WAN HAO CHINESE RESTAURANT

authentic dining  
an inventive culinary experience

JW'S LOUNGE



艺术美食 原味如珍

独具匠心的美食体验

**餐饮**

坐落于酒店38楼至40楼的五间餐厅与酒廊，将您的美食体验领入新的境界。无论是精致考究的上海佳肴，新鲜的海鲜美味，传统英式下午茶，还是优质的香槟精选，我们的餐饮团队以无微不至的卓越款待，为您带来丰富而健康的美饌，倍添难忘体验。

38楼 - 万豪咖啡厅提供丰富的自助餐，及零点菜单供客人随意挑选。大堂酒廊是品尝咖啡，经典鸡尾酒，可口小食及下午茶消磨时光的理想之选  
39楼 - 万豪轩中餐厅为您奉上制作精良传承经典的粤式名菜，点心及上海特色菜肴。  
40楼 - JW's加州扒房打造精致美食之旅，提供新鲜海鲜和特色肉类，给客人带来非凡体验。JW's酒廊，放松身心，欣赏上海璀璨夜景。

true luxury is the time to appreciate  
deliver utmost and personalized service



细琢奢华 源自于心

提供优质和个性化的服务

### Accommodations

342 hotel guest rooms and suites at more than 38 square meters are located between the 41st to 59th floors, and offer magnificent city views from different perspectives.

### Guest Services

Daily housekeeping and evening turndown service, personalized "At Your Service", 24-hour in-room dining, 24-hour Concierge, 24-hour business center, chauffeur-driven limousine service available, licensed doctor on call, dry cleaning, laundry and pressing services.

### Meeting Facilities

Over 1,515 square meters of banquet and conference space with high speed Internet accessibility and built-in AV equipment.

### 住宿

酒店拥有342间豪华客房，位于明天广场41层至59层，每个房间都可从不同角度享受城市美景。

### 客房服务

每日客房清理及夜床服务，“为您服务”专员24小时服务，24小时客房送餐服务，24小时礼宾服务，24小时商务中心，酒店提供专车接送服务，医疗服务，客人衣物洗烫服务。

### 会议设施

会议设施总面积达1,515平方米，会议均提供高速宽带上网服务及视频设备。

JW Marriott® Hotel Shanghai at Tomorrow Square  
上海明天廣場JW萬豪酒店

399 Nanjing West Road,  
Shanghai, 200003, P.R. China  
Phone (8621)53594969  
Fax (8621)63754017

中国上海市南京西路399号  
上海, 200003, 中国  
电话 (8621)53594969  
传真 (8621)63754017

[jwmarriottshanghai.com](http://jwmarriottshanghai.com)



